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اخبار کوتاه از فوتبال

اصلاح اساسنامه کمیته المپیک در حضور وزیر ورزش
هیات اجرایی کمیته ملی المپیک فردا برای بررسی آخرین اشکالات 

اساسنامه با وزیر ورزش و جوانان دیدار می کنند.
ح��دود یک هفته قبل اساس��نامه کمیته ملی المپیک ب��ا ایرادات جدیدی 
برای دومین بار از س��وی IOC برای کمیته فرستاده شد. با اینکه مسئولان این 
کمیته بنا به ملاحظاتی خواستار منتشر نشدن اخبار مربوط به اساسنامه از سوی 
رسانه ها بودند، در نهایت خبرهایی در این باره روی خروجی رسانه ها قرار گرفت. 
اگرچه IOC دوباره اشکالاتی را از اساسنامه ارسالی ایران گرفته بود اما ایرادات 
اساس��ی نبوده و کمیته بین المللی المپیک تنها روی یکی،  دو مورد از اساسنامه 
ایراد گرفته که قرار اس��ت امروز در جلسه محمد عباسی با هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک در مورد آن تصمیم گیری ش��ود و پس از اصلاح اشکالات اساسنامه 
برای IOC ارسال شود. بهرام افشارزاده اعلام کرده بود که تا هفته آینده اساسنامه 

کمیته ملی  المپیک نهایی و بلافاصله زمان مجمع انتخابات تعیین خواهد شد.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست خبر داد
امضای 2 قرارداد با کشورهای حاشیه خزر 

برای کاهش آلاینده های دریایی
رودسر- خبرنگار کیهان:

همگرایی بین 5 کش�ور حاش�یه دریای خ�زر در رابطه با 
رعایت شاخص های حفاظت از محیط زیست موجب حفظ دریا 

خواهد شد.
این مطلب را رئیس س��ازمان حفاظت محیط زیس��ت کشور در 
گفت و گ��وی اختصاصی با کیهان عنوان و در خصوص تعاملات انجام 
ش��ده با کشورهای حاش��یه دریای خزر اظهار داشت: در سال 2012 
تفاهم نامه ای بین ایران و کش��ورهای حاشیه دریای خزر تحت عنوان 
کنوانسیون تهران انجام گرفت که طی آن انعقاد 5 پروتکل مورد بحث 

و بررسی قرار گرفت که تاکنون 2 مورد آن به امضاء رسیده است.
محمدجواد محمدی زاده اضافه کرد: پروتکل های به امضا رسیده 
در رابطه با کاهش آلاینده های نفتی در »آکتااو« قزاقستان و کاهش 
پسماندهای صنعتی فاضلاب های خانگی به داخل دریای خزر است.

وی درباره احیای تالاب انزلی نیز گفت: طی سه سال اخیر حدود 
25 میلیارد تومان اعتبار برای لایروبی این تالاب اختصاص یافته است 
ک��ه در طول برنامه 5 س��اله این میزان اعتبار ب��ه 95 میلیارد تومان 

افزایش خواهد یافت.
معاون رئیس جمهور جلوگیری از ورود پس��اب های شهرک های 
صنعتی و کارخانه ها را از مهمترین برنامه های این سازمان برای احیای 
تالاب انزلی عنوان کرد و افزود: در هفته های گذشته 350 میلیون تومان 
اعتبار از طرف سازمان حفاظت محیط زیست برای اجرای اقدامات ویژه 
ابلاغ ش��د که ظرف چند ماه آینده اجرایی می شود. محمدی زاده در 
ادامه خاطرنشان ساخت: تا پایان سال جاری در مراکز استان ها هیچ 

زباله ای که دفع غیربهداشتی بشود وجود نخواهد داشت.
به گزارش خبرنگار ما: مخزن 5 هزار متر مکعبی آب آشامیدنی 
روس��تای سرولات چابکسر شهرستان رودسر با حضور رئیس سازمان 

حفاظت محیط زیست کشور به بهره برداری رسید.
این مخزن با اعتباری بالغ بر 105 میلیارد ریال ساخته شده است.
در مسابقات ملی طراحی هواپیمای بدون سرنشین

تیم دانشجویی دانشگاه شهید چمران اهواز 
مقام نخست را کسب کرد

اهواز - خبرنگار کیهان:
انجمن علمی دانشجویی مکاترونیک دانشگاه شهید چمران 
اهواز با ارائه هواپیمای »ش�بح2« در سومین دوره از مسابقات 
ملی طراحی هواپیماهای بدون سرنش�ین، در جایگاه نخست 

قرار گرفت.
با اعلام رس��می دبیرخانه مسابقات کشوری طراحی هواپیماهای 
ب��دون سرنش��ین، در این دوره از مس��ابقات که با حض��ور 24 تیم از 
دانشگاه های سراسر کشور در دانشگاه صنعتی شریف برگزار شد، تیم 
مکاترونیک دانش��گاه شهید چمران اهواز )شبح( موفق شد هواپیمای 
بدون سرنشین خود را به مدت 47 دقیقه در آسمان به پرواز درآورد 

و با 225 امتیاز مقام نخست را کسب کند.
در س��ومین دوره از مس��ابقات طراح��ی هواپیماهای بدون 
سرنش��ین 24 تیم از دانشگاه های سراس��ر کشور در بخش پرواز 
آزمایش��ی ش��رکت کردند که از این میان 16 تیم به مرحله پرواز 
نهایی راه یافتند و تیم شبح از دانشگاه شهید چمران اهواز موفق 

به کسب مقام نخست شد.
هواپیمای طراحی ش��ده از س��وی این تیم »شبح 2« با 2 متر و 
80 س��انتیمتر طول بال و یک متر و 65 سانتیمتر طول بدنه قابلیت 

تصویربرداری هوایی با مداومت پرواز بیش از 2/5 ساعت را دارد.
ارسال اطلاعات به صورت مختصات جغرافیایی به ایستگاه زمینی 
در ش��عاع 10 کیلومتری، عکسبرداری با هدف نقشه برداری با قابلیت 
ارتفاع گیری به میزان 5 هزار فوت از سطح دریا و جمع آوری اطلاعات 
گازهای آلاینده در اطراف مش��عل های صنایع پتروش��یمی برخی از 

ویژگی های این هواپیماست.

تقسیم 8/6 میلیارد تومان 
سود فرابورس بین سهامداران

جلسه مجمع عمومی فرابورس برگزار و سود سالانه 
8 میلیارد و 600 میلیون تومانی قابل تقس�یم اعلام شد 

که بر این اساس به هر سهم 43 تومان اختصاص یافت.
در جلس��ه مجمع عمومی، امیر هامونی مدیرعامل شرکت 
فرابورس با اشاره به عملکرد این شرکت اظهار داشت: عملیات 
فرابورس س��ال گذشته رش��د 66درصدی داشته، اما به دلایل 
مختلفی مانند عمده بودن معاملات و س��قف کارمزد برای هر 
معامله و همچنین خرید ساختمان جدید مانع از رشد مناسب 

بازدهی سهام شد.
هامونی در پاسخ به سوال یکی از سهامداران مبنی بر اینکه 
خروج ش��رکت های پربازده از فرابورس موجب کاهش بازدهی 
سهام شرکت می شود، گفت: فرابورس را نباید از شرکت بورس 
جدا دید که البته در این مدت تنها س��ه ش��رکت از فرابورس 
منتقل ش��دند. اما از طرف دیگر در سال جاری 14عرضه اولیه 

به فرابورس خواهیم داشت.
وی در مورد نمادهای متوقف در فرابورس گفت: برنامه ریزی 
مناسبی صورت گرفت، تا شرکت هایی که گزارش عملکرد ارائه 
نکرده اند، نماد آنها به صورت معاملات توافقی باز شود، تا توقف 

نمادها به پایان برسد.
در این جلسه محمود خواجه نصیری مدیر امور بورس های 
سازمان بورس گفت: روند رو به رشد فرابورس در سال 92 ادامه 
خواهد داش��ت و در مورد انتقاد برخی از سهامداران نسبت به 
حق��وق و مزایای اختص��اص یافته به اعضای هیئت مدیره این 
نکته را باید توجه داش��ت، پرداخت مزای��ا و حقوق به اعضای 
هیئت مدیره و کارکنان فرابورس دقیقا برابر با س��ایر نهادهای 

سازمان است.
به گزارش فارس در این جلس��ه سود سالیانه 8 میلیارد و 
600 میلیون تومانی قابل تقسیم اعلام شد که بر این اساس به 
هر سهم 43 تومان اختصاص یافت. با آراء سهامداران در مجمع 
عمومی مقرر ش��د 15 تومان سود نقدی پرداخت شده و باقی 
سود به عنوان سود انباشته برای افزایش سرمایه اختصاص یابد.

همچنین در این جلس��ه توافق ش��د که حداکثر تا ابتدای 
مهرماه جلسه مجمع عمومی برای افزایش سرمایه تشکیل شود.

کانون مربیان یا کانون خبرنگاران ورزشی؟!
در حالی که کمتر از چند روز از تشکیل کانون مربیان تهران می گذرد، اما 
و اگرهای بسیاری در خصوص هیات مدیره این کانون مطرح شده است. چند روز 
قبل بود که خبری در خصوص تشکیل کانون مربیان استان تهران منتشر شد. در 
متن خبر به انتخاب برخی افراد تحت عنوان اعضای هیات مدیره اشاره و عنوان 
ش��ده بود که این کانون در بخش فرهنگی، آموزشی و حقوقی به صورت رسمی 
پیگیر امور مربیان تهرانی خواهد بود. اما نکته مهم در انتخاب همین اعضای هیات 
مدیره کانون مربیان بود؛ از 8 نفر انتخاب شده 4 نفر فعالیت مطبوعاتی داشته و با 
یدک کشیدن عنوان خبرنگار ورزشی )!( به چنین تشکیلاتی راه یافته اند. البته در 
خصوص همین 4 نفر نیز گفتنی های بسیاری از جمله فعالیت دلالی چشمگیر 
یکی از آنها در گذش��ته ای نه چندان دور وجود دارد، که در صورت لزوم کیهان 
به آن اش��اره خواهد کرد. مسلما نفس تشکیل چنین کانونی مثبت بوده اما لازم 
است در گزینش افراد دقت شود و افرادی به عنوان اعضای هیات مدیره انتخاب 

شوند که حداقل نام و نشانی در فوتبال پایتخت داشته باشند!  
آسیب میلیونی ورزشگاه تختی اهواز

دبیر هیات فوتبال خوزس��تان گفت: طبق ب��رآورد اولیه، 60 تا 70 میلیون 
تومان خس��ارت در پی دیدار فولادخوزستان و استقلال تهران به ورزشگاه تختی 

اهواز وارد شده است.     
تبریک فدراسیون فوتبال به استقلال و سپاهان 

فدراس��یون فوتبال، سومین قهرمانی استقلال در تاریخ رقابتهای لیگ برتر 
فوتبال ایران را به کادر مدیریتی و فنی، بازیکنان و همه دست اندرکاران و هواداران 
باشگاه استقلال تهران تبریک گفت. فدراسیون فوتبال همچنین قهرمانی باشگاه 
فولاد مبارکه سپاهان که برای بار چهارم در تاریخ رقابتهای جام حذفی باشگاههای 
کش��ور رخ داد، را به کادر مدیریتی و فنی، بازیکنان و همه دس��ت اندرکاران و 

هواداران این باشگاه تبریک گفت.
ماندن قلعه نویی در استقلال و تکذیب خبر خداحافظی مجیدی

فتح الله زاده مدیرعامل باشگاه قهرمان لیگ برتر در تازه ترین صحبت های 
خود می گوید اس��تقلال می تواند در لیگ قهرمانان آسیا هم پیش برود. او خیلی 
سفت و محکم از ماندن امیر قلعه نویی حرف می زند و البته بحث خداحافظی فرهاد 

مجیدی از فوتبال پس از بازی جمعه را هم یک شایعه می داند. 
استعفا پس از درگیری

امیر فراشی، مربی دروازه بان های تیم ملی فوتسال ایران که چهارشنبه هفته 
قبل در تمرین عصر این تیم با مصطفی نظری، دروازه بان تیم ملی درگیر ش��ده 

بود، دیروز از تیم ملی کناره گیری کرد.
نویدکیا: بتوانم به تیم ملی می آیم

نویدکیا کاپیتان سپاهان در خصوص احتمال بازگشتش به تیم ملی فوتبال 
کشورمان گفت: وضعیت بدنی ام نرمال نیست و نمی توانم مانند یک فوتبالیست 
معمولی تمرین کنم. الان پایم بسیار درد می کند و شاید نتوانم در آخرین بازی 
فصل، س��پاهان را همراهی کنم. مسلما هر فوتبالیستی دوست دارد به تیم ملی 

کمک کند. اگر بتوانم بله، به تیم ملی می آیم و برای آن بازی هم خواهم کرد. 
رحیمی خیال بازگشت به سپاهان را ندارد

علیرض��ا رحیمی که پس از قهرمانی س��پاهان در جام حذفی اعلام کرد از 
این س��مت استعفا داده اس��ت دیروز این استعفا را کتبی به مدیران باشگاه خود 
ارائه کرد.اعضای هیئت مدیره باشگاه سپاهان با استعفای رحیمی مخالفت کردند. 
رحیمی در این خصوص گفت: با وجود مخالفت با استعفایم من حاضر به بازگشت 
ب��ه مدیرعاملی نیس��تم. چون نمی گذارند که کار کن��م و امکان ندارد از تصمیم 

خودم منصرف شوم.
وقتی مربی برای باشگاه 200 میلیون قرض گرفت

معاون اجرایی باش��گاه اس��تقلال تهران پس از قهرمانی این تیم با اشاره 
به مش��کلات باش��گاه دراین فصل اظهار داشت: در بسیاری از مواقع با مشکل 
مالی روبرو بودیم. تیم می خواس��ت به شهرس��تان برود اما پول نداش��ت. می 
خواستیم برویم انزلی اما پول هواپیما نداشتیم، از یکی از معاونان پول گرفتیم. 
تیم می خواس��ت به ریاض برود پول نبود.آقای قلعه نویی 200 میلیون تومان 

از دوستش قرض گرفت.
مهدوی کیا در کنار تیم فوتبال نوجوانان

مهدی مهدوی کیا قصد دارد همراه با تیم فوتبال نوجوانان ایران به امارات 
برود. شاگردان علی دوستی مهر،روز چهارشنبه برای برگزاری یک اردوی تدارکاتی 
به کش��ور امارات می روند و مهدوی کیا هم قصد دارد این تیم را در این س��فر 
همراهی کند. تیم نوجوانان ایران در اردوی امارات،دو مسابقه دوستانه با تیم زیر 

17 سال این کشور برگزار خواهد کرد.

حدیث دشت عشق

سازمان بهسازی و نوسازی اهواز به نیابت از شهرداری اهواز درنظر دارد از محل اعتبارات جاری شهرداری اجرای پروژه زیر را از طریق مناقصه 
عمومی به پیمانکاران دارای حداقل رتبه 5 ابنیه با شرایط زیر واگذار نماید.

آگهی مناقصه عمومی
شهرداری اهواز

لذا از ش��رکت های واجد ش��رایط دعوت به عمل می آید، جهت دریافت اسناد 
مناقصه تا مورخ 1392/2/26 به اداره قراردادهای سازمان بهسازی و نوسازی 
اهواز به نشانی: اهواز، ابتدای خیابان نادری، نبش 24متری، ساختمان آزادگان 

طبقه دوم تلفن تماس: 2213120-223083-0611 مراجعه نمایند.
هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

برآورد مبلغ اولیه براساس فهرست  بهای ابنیه سال1388 می باشد.
متقاضیان جهت خرید اس��ناد مبلغ 100/000ریال که باید به شماره حساب 
0106688622004 نزد بانک ملی ش��عبه مرکزی به نام س��ازمان بهسازی و 

نوسازی اهواز واریز شود.
آخری��ن مهلت تکمیل اس��ناد و پاس��خگویی به مناقصه تا س��اعت 12 مورخ 

1392/2/29 به دبیرخانه محرمانه سازمان می باشد.
تاریخ و محل تشکیل کمیسیون مناقصه سازمان ساعت 13 روز 1392/2/29 
در محل این س��ازمان می باش��د. حضور پیش��نهاددهندگان در جلس��ه مجاز 

می باشد.
نتیج��ه کمیس��یون برابر ماده18 آیین نامه مالی کلانش��هرها ب��ه برنده اعلام 

خواهد شد تا مراحل انعقاد قرارداد انجام شود.

سپرده های شرکت در مناقصه به یکی از سه طریق ذیل می بایست ارائه شود:
الف - فیش واریز مبلغ فوق به حس��اب جاری 1001565760 نزد بانک شهر 

به نام سازمان بهسازی و نوسازی اهواز
ب - به صورت ضمانتنامه بانکی بنام س��ازمان بهس��ازی و نوسازی اهواز و به 

مدت سه ماه از تاریخ افتتاح پیشنهاد ) با قابلیت تمدید به دوره سه ماهه(
ج - چک تضمین شده بانکی به نام سازمان بهسازی و نوسازی شهر اهواز

به استناد بند5 ماده 11 آئین نامه مالی شهرداری کلان شهرها میزان تضمین 
حس��ن انج��ام تعهدات 10٪ مبلغ پیش��نهادی پیمانکار می باش��د که پس از 

تحویل موقت آزاد خواهد شد.
برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضربه انعقاد قرارداد نش��وند سپرده آنان 

به ترتیب ضبط خواهد شد.
براس��اس ماده 10 آیین نامه مالی شرکت در مناقصه و ارایه پیشنهاد به منزله 

قبول شروط و تکالیف سازمان می باشد.
سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج شده است.

نوبت چاپمبلغ ضمانتنامهمدت انجام کارمبلغ اولیه)ریال(شرح مناقصهردیف

بهسازی حاشیه غرب رودخانه کارون حدفاصل پل 1
چاپ دوم3200/000/000ماه7/926/370/272جزیره تا پل سیاه واقع در منطقه دو شهرداری اهواز

روابط عمومی و امور بین الملل شهرداری اهواز

سرویس ورزشی-
ب�دون تردید شکس�ت مقاب�ل س�پاهان معادلات 
سرخپوشان را بر هم زده و روند فعلی حکایت از تغییراتی 

دارد که به زودی رخ خواهد داد. 
تیم فوتبال پرس��پولیس روز یکش��نبه با شکست مقابل 
س��پاهان قهرمانی جام حذفی را از دس��ت داد ت��ا انتقادات از 
عملک��رد یحیی گل محم��دی و محمد رویانی��ان  اوج بگیرد. 
در همین خصوص رویانیان از اعضای کمیته فنی درخواس��ت 
کرده اس��ت تا این هفته جلسه ای را تشکیل بدهند و عملکرد 
پرسپولیس در بازی با سپاهان را بررسی کنند. هر چند کمیته 
فنی پرس��پولیس مدت هاس��ت جلس��ه ای را برگزار نکرده اما 
شنیده می شود رویانیان قصد دارد کمیته فنی پرسپولیس را 
برای تصمیم گیری درباره مربی فصل بعد پرسپولیس تشکیل 
دهد تا به این ترتیب تصمیمات خود را به اطلاع افکار عمومی 
برساند. تمام این اتفاقات در شرایطی رخ داده که گفته می شود 
از شروط قرار داد گل محمدی برای ادامه کار او در فصل آینده،  
کسب عنوان قهرمانی یا حداقل سهمیه آسیایی بود که چنین 

چیزی محقق نشد.
انتقاد عضو هیات مدیره از مدیرعامل و سرمربی

بدون تردید شکست پرسپولیس مقابل سپاهان معادلات 
سرخپوشان را بر هم زده است، به طوریکه دیروز محمدحسین 
نژاد فلاح عضو هیات مدیره پرس��پولیس خواس��تار اس��تعفای 
رویانی��ان و گل محم��دی ش��د. وی با انتقاد ش��دید از یحیی 
گل محم��دی و محم��د رویانی��ان گفت: از آق��ای مدیرعامل و 
س��رمربی تیم گله مندم. چندین بار در جلسات هیات مدیره از 
مدیرعامل تیم خواهش و التماس کردم که استعفا دهد. اگر طی 
یکی، دو روز آینده خود این آقایان تصمیمی بر استعفا نگیرند، 
طی صحبتی ک��ه با مالکی، رییس هیات مدیره داش��تم، قرار 

می گذاریم تا هیات مدیره در مورد آنها تصمیم بگیرد. همینجا 
از آَق��ای رویانیان و گل محمدی می خواهم که اس��تعفا دهند. 
البته آنها باید پس از شکست مقابل سپاهان  استعفا می دادند 
ولی با روحیه ای که از این دو نفر می شناس��م، آنها اهل استعفا 
نیستند. وی ادامه داد: مطمئن باشید که اگر رویانیان در فصل 
بعد هم در پرسپولیس بماند شرایط ما بهتر از این نخواهد بود 
و باید خودش برود. آن زمان که در میانه های فصل مدیرعامل 
پرسپولیس شد، گفت من تیم را نبسته ام و نمی شد انتظار دیگری 
هم داشت، اما فصل بعد که تیم را خودش بست چرا این نتایج 

به بار آمد؟ آقای مدیرعامل الان جوابگو باشد.
کادرفنی و بازیکنان مقصر اصلی ناکامی اند

هنوز چند س��اعت از انتقادات تند نژاد فلاح نگذشته بود 
که فداحس��ین مالکی رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
هم با انتشار بیانیه ای کادر فنی و بازیکنان پرسپولیس را مقصر 
اصلی ناکامی این تیم در فینال جام حذفی دانست. وی در بیانیه 
خود پس از تعریف و تمجید از صبر هواداران پرس��پولیس در 
طول یک فصل، گفت: »مقصر اصلی این شکس��ت آن هم در 
مقابل چشمان بغض زده بیش از 100 هزار نفر در استادیوم و 
دیدگان مبهوت میلیون ها نفر در پای تلویزیون، متوجه همه 
کادر اصلی باش��گاه از هئیت مدیره، مدیر عامل، کادر فنی به 
خصوص سرمربی و علی الخصوص بازیکنان خواهد بود و هیچ 
کس از این قاعده مس��تثنی نیس��ت، اما کادر فنی و بازیکنان 
بیشتر باید سنگینی این همه احساس پاک را می فهمیدند، باید 
اعتراف نمود که تیمی که در مقابل سپاهانِ بازی کرد در حد 
قد و قواره پرسپولیس پرافتخار گذشته و نه چندان دور نبود، 
از تعویض ه��ا گرفته ت��ا بی تفاوتی برخی بازیکنان و در نهایت 
انتخ��اب پنالتی  زن ها، مبین این واقعیت ها بود.« رئیس هیات 
مدیره باش��گاه پرس��پولیس در پایان بیانیه خود نیز از تحولی 

دو عضو هیات مدیره خواستار کناره گیری رویانیان و گل محمدی شدند

پس لرزه های یک فصل ناکامی
تغییرات احتمالی در باشگاه پرسپولیس

اساسی و بنیادی در این  باشگاه خبر داد.
پاسخ رویانیان به اعضای هیات مدیره

»متاسفانه وقتی درختی در آستانه افتادن است هر کس 
تبری را  بر می دارد و ضربه ای به این درخت می زند و همین 
کار را با تیم پرسپولیس  هم کردند اما ما با قدرت به کارمان 
ادامه می دهیم و حاضریم دو سال درجا بزنیم اما بعد با قدرت 
ظاهر ش��ویم و اگر سهمیه آسیایی کسب می کنیم ، بتوانیم 
قهرمان  شویم.« مدیر عامل پرسپولیس که تاب انتقادات شدید 
نژاد فلاح را نداشت با بیان جملات فوق در  خصوص مسائل 
مطرح شده در خصوص استعفایش گفت: در جمع اعضای 4 
نفره هیات مدیره ، فکر مي کنم نژاد فلاح به دلیل دو ش��غله 
بودن مي بایستي از باشگاه جدا شود و در مورد استعفاي من 
که وجود خارجي ندارد خودم تصمیم مي گیرم .من در حال 
حاضر بایس��تي با کار ریش��ه اي آینده پرسپولیس را با کمک 
دلسوزان بسازم و هنوز تصمیم به جدایي نگرفته ام . مدیرعامل 
باشگاه پرسپولیس درباره احتمال برکناری اش هم خاطرنشان 
کرد: آنقدر در پرسپولیس می مانم تا حذفم کنند. مدیر نباید 
در نتایج تیم گرفتار ش��ود. مدیر باشگاه باید به اصول خودش 

پایبند باش��د. به همین خاطر ما باید س��ریع در تیم تغییرات 
و اصلاحاتی انجام دهیم. اظهار نظرات اعضای هیات مدیره و 
مدیرعامل پرسپولیس نشان دهنده آن است که حداقل دو عضو 
آن اعتقاد به تغییرات در سطوح مدیریت و کادرفنی دارند. با 
این تفاصیل باید منتظر جلسه هیات مدیره و تغییرات احتمالی 

باشگاه پرسپولیس بود.
پایان یک فصل ناکامی

به هر حال غروب 15 اردیبهشت سال 92 پایان یک فصل 
کابوس وار برای پرسپولیس بود؛ پایان یک فصل پرهزینه؛ پایان 
ریخت وپاش های آنچنانی؛ پایان افس��انه پورشه س��واران؛ پایان 
تئوری اینکه » من پول دارم، پس موفق می شوم.« پرسپولیس 
در این فصل چیز خاصی نداشت و هر آنچه را هم که داشت از 
دست داد؛ از خداحافظی دو بازیکن محبوبش گرفته تا آن انسجام 
تیمی ای که در سال های گذشته از پرسپولیس دیده می شد. 
بدون تردید نقطه مقابل پرسپولیس، استقلال بود. تیمی که از 
نظر مالی مشکلاتی به مراتب بزرگ تر از پرسپولیس داشت اما 
به لطف برنامه ریزی مناس��ب و استفاده به جا از دارایی هایش 

هم در لیگ موفق بود و هم در آسیا. 
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وزیر ورزش و جوانان اعلام کرد ایران آمادگی لازم 

برای میزبانی از مسابقات کشورهای اسلامی را ندارد.
محمد عباس��ی درباره برگزاری مس��ابقات همبس��تگی 
کش��ورهای اسلامی گفت: این مس��ابقات قرار بود به میزبانی 
اندونزی برگزار شود که در مدت زمان کم باقیمانده به اجرای 
آن، مس��ئولان این کشور از عدم آمادگی در برگزاری آن خبر 
دادند. ایران در صورتی می توانس��ت میزبانی این مس��ابقات را 
بپذیرد که فرصت کافی در اختیار داشته باشد و با این اوصاف 
اندونزی مجبور به قبول میزبانی این مسابقات خواهد بود. وزیر 

وزیر ورزش حرف آخر را زد

ایران نمی تواند میزبانی کشورهای اسلامی را قبول کند
ورزش در حالی چنین موضوعی را مطرح می کند که پیش از 
این کمیته ملی المپیک از آمادگی ایران برای میزبانی کشورهای 

اسلامی خبر داده بود. 
عباسی در خصوص تایید اساسنامه کمیته ملی المپیک 
ایران گفت: اصولا این اساس��نامه نیاز به تایید نداشت چرا که 
موجب به تاخیر افتادن انتخابات مجمع شده و اعتراض اعضای 
مجمع را نیز به دنبال داشته است. اقدامات قانونی در این راستا 
انجام شده و در جهت شفاف سازی این مساله از دستگاه های 

مربوطه خواسته ایم تا شتاب بیشتری داشته باشند. 

سرپرست تیم ملی کشتی فرنگی ایران می گوید که درباره کشتی گیرانی که در اردوی تیم ملی حاضر نشده اند 
در شورای فنی تصمیم گرفته خواهد شد.

بهرام مشتاقی  اظهار کرد: از حمید سوریان، امید نوروزی و امیر علی اکبری برای حضور در تیم ملی دعوت  کرده ایم، اما در 
تمرینات حضور نیافته اند که درباره آنها در شورای فنی تصمیم خواهیم گرفت. البته سوریان تلفنی با آقای چمن گلی هماهنگ 
کرده و به خاطر مشکلات شخصی در تمرینات حضور ندارد ، ولی امید نوروزی با ما تماسی نداشته است. وی همچنین درباره 
رقابت های انتخابی مرحله اول تیم ملی کشتی فرنگی گفت: با قانون جدید کشتی ها زیبا شده و تماشاگران جذب می شوند. در 
کش��تی های دیروز ضربه فنی، اجرای فن و فنون بالای فرنگی را زیاد می بینیم و کش��تی در هل دادن خلاصه نمی شود. البته 

برای جا افتادن قانون جدید به زمان نیاز داریم.

واکنش سرپرست نسبت به غیبت نامداران در تیم ملی کشتی فرنگی 

ملی پوش جودوی کش�ورمان گفت که کسب 
عنوان قهرمانی آسیا دیگر او را قانع نمی کند و به 

دنبال تصاحب مدال طلای جهانی است.
جواد محجوب گفت:  بعد از گرفتن طلای رقابت های 
قهرمانی آسیا به دنبال ایستادن بر روی سکوی قهرمانی 
پیکارهای جهانی در برزیل هستم و با تمام وجود تمرینات 
آماده سازی را برای درخشش در این مسابقات پیگیری 
می کنم. مدال آسیا به هیچ وجه مرا قانع نمی کند و به 
کسب موفقیت های بزرگ تر می اندیشیم. وی ادامه داد: 
در حال حاضر از لحاظ حریف تمرینی با مش��کل روبرو 
هس��تیم و به شخصه امیدوارم بتوانیم تا زمان حضور در 
رقابت های جهانی در چندین اردو و مسابقه برون مرزی 

حاضر شویم. 

مجم�ع عموم�ی کنفدراس�یون فوتب�ال آس�یا با 
درخواس�ت ایران برای لغو تحری�م بودجه یک میلیون 

دلاری پروژه های توسعه ای موافقت کرد.
در نشستی که در مجمع عمومی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
برگزار شد، با درخواست فدراسیون فوتبال ایران برای لغو تحریم 
بودجه پروژه های توسعه ای این کشور موافقت شد. بودجه ای 
که از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا برای تیم های پایه ایران 
در نظر گرفته شده یک میلیون دلار است که این مبلغ پس از 
تحریم اقتصادی ایران از س��وی کشورهای غربی بلوکه شد که 

موافقت AFC با لغو تحریم مالی ایران
در نهایت در نشست AFC این تحریم برداشته شد و ایران از 
این پس می تواند از این کمک اقتصادی کنفدراس��یون فوتبال 
آس��یا اس��تفاده کند. شیخ س��لمان بن ابراهیم ، رییس جدید 
کنفدراسیون فوتبال آسیا درخواست ایران را برای رفع تحریم 
اقتصادی در نشست اعضای مجمع عمومی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا مطرح کرد که این درخواست با موافقت اعضا مواجه شد. 
امارات متحد عربی پس از ناکامی یوس��ف سرکال در انتخابات 
ریاست کنفدراسیون فوتبال آسیا حاضر نشد در جلسه مجمع 

عمومی AFC شرکت کند.

تیم کش�تی آزاد جمه�وری آذربایج�ان به عنوان 
پنجمین تیم، آمادگی خود را برای شرکت در رقابت های 

بین المللی کشتی آزاد جام تختی اعلام کرد.
رئی��س کمیته روابط بین الملل فدراس��یون کش��تی با 
تایی��د این خبر،گفت: پس از هماهنگ��ی با آذربایجانی ها آنها 
به ما اعلام کردند در جام تختی شرکت می کنند.عراقی ها نیز 
تمایل به ش��رکت در این رقابت ه��ای بین المللی را دارند و به 
احتمال زیاد به تهران خواهند آمد.ترخاق تصریح کرد: پیش از 
این تیم های پورتوریکو، جمهوری داغستان روسیه، گرجستان 
و تاجیکستان برای شرکت در این رقابت ها اعلام آمادگی کرده 
بودند. سی وسومین دوره رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام 
تختی روزهای 19 و 20 اردیبهشت ماه در سالن شهدای هفتم 

تیر تهران برگزار می شود.

اعلام آمادگی آذربایجان 
برای حضور در جام تختی

امیدواری ستاره جودو 
به کسب مدال طلای جهان

انتخاب تکواندوکاران برای مسابقات جهانی سخت تر شد
تیم ملی تکواندوی ایران در تورنمنت کلاس A جهانی در اس�پانیا 
قهرمان ش�د، اما نتایجی که برخی از ملی پوشان ایران کسب کردند کار 
را برای انتخاب نفرات اعزامی به مسابقات جهانی مکزیک سخت تر کرد.

مسابقات قهرمانی جهان قرار است، اواخر خرداد ماه در مکزیک برگزار شود 
و کادر فنی تیم ملی اعلام کرده که بعد از تورنمنت های اس��پانیا و تونس نفرات 
اعزامی به مکزیک را معرفی خواهد کرد، اما گویا شرایط برای معرفی این نفرات 
س��خت تر ش��ده است. کادر فنی در این س��ه ماهه چندین مرحله اردو و مسابقه 
انتخابی را برای ملی پوشان در نظر گرفت. مربیان، نفراتی را دعوت کرده و نفراتی را 
از اردوها کنار گذاشتند که شاید مهم ترین فردی که از اردوها رفت یوسف کرمی، 
کاپیتان تیم ملی بود. کادر فنی در این اردوها در برخی اوزان بازیکنانی را برای 
مسابقات جهانی کنار گذاشته بود و قرار بود در اسپانیا و تونس آنها را محک بزند 
و پس از آن ترکیب نهایی تیم ملی را اعلام کند، اما برخی از این ملی پوشان که 
توانس��ته بودند تا حدی نظر کادر فنی را به خود جلب کنند در اس��پانیا عملکرد 
ضعیفی داشتند و شاید همین مساله کار کادر فنی را برای انتخاب فرد نهایی در 
این اوزان سخت تر کرده باشد.شاید مهم ترین نفراتی که کادر فنی باید در مورد 
آنها تصمیم گیری کند، علیرضا نصر آزادانی، مهدی خدابخش��ی، مسعود حجی 

زواره و میثم باقری باشد.

یوم ا... دیگری اس��ت که پیروز همان یو ا... حسین می باشد همان یوم الهی که در 
1300 سال و اندی پیش از حسین در میدان شهادت در آن روز ندای هل من 
ناصر ینصرنی را س��ر داد اینک ما می گوئیم که ای حس��ین جان! اگر آن روز در 
آن فضای گرم و خونین کسی نبود که به فریادت برسد و ندای تو را لبیک گوید 
ما پیروانت در فضای گرم و خونین ایران زمین دست مردانگی مشت کرده و به 
ندای غریبی و تنهائی حسین لبیک می گوئیم. حسین جان! لبیک ای قرآن خدا، 
لبیک ای پیروان حسین، لبیک ای مهدی قائم، و بالاخره لبیک ای وارث حسین، 
لبیک ای پیش��تاز و ای رهبر لبیک، لبیک اللهم لبیک برای اس��لام و غریبیت و 
برای استحکام بخشیدن اسلام و قرآنت. من این وصیت نامه را نوشتم تا چنانچه 
شهادت که آرزوی من است نصیبم شد پیامم به برادران هموطنم این باشد، آنها 

که مشت شربت شهادت نوشیدند کار حسینی کردند...
دعاگوی امت حزب الله - حسن جزینی 62/2/21

از نوشته سردار شهید »حسن جزینی«

دعاگوی امت حزب الله
اگر خداوند بر این بنده گنهکار خود منت نهاد و 
شهادت را نصیبم کرد بر سر مزارم نیایند و من باز هم 
ب��ه این جاهلات در لجن زار ظلمت تپیده می گویم که 
من این راهم همان راه حسین و علی می باشد و مرگ 
در این راه را بهتر از زندگی با ذلت می دانم و باز هم خدا 
را شکر می کنم که بر این بنده حقیر خود منت نهاد و 
س��ال های عمر را تا فرا رسیدن یدا... قراردادی اکنون 

تش�کیل  از  م�اه  تنه�ا 4  ک�ه  حال�ی  در 
کنسرس�یوم های موس�وم ب�ه تامی�ن مالی در 
ایران می گذرد، اما این ش�یوه به س�رعت خود 
را جایگزین سایر روش  های موجود برای تامین 

نقدینگی لازم بنگاه های اقتصادی کرده است.
دکت��ر ولی ن��ادی قمی که همزمان ب��ا آغاز دور 
جدیدی از فعالیت ائتلاف موسوم به کنسرسیوم های 
تامین مالی با خبرنگاران سخن می گفت، خاطرنشان 
کرد: تشکیل کنسرسیوم های تامین مالی سابقه طولانی 
در جهان دارد. در این کنسرسیوم ها گروهی  از نهادهای 
مالی واجد شرایط عرضه اوراق بهادار )بدهی و سهام( 
به سرمایه گذاران را برعهده می گیرند. در ایران هم در 
راس��تای توسعه ابزارهای مالی و استفاده بهینه از این 
ابزارها و متعاقب آن منتفع شدن ذینفعان، کنسرسیوم 

تعهد پذیره نویسی و بازارگردانی شکل گرفت.
به گفته مدیرعامل ش��رکت تامین سرمایه نوین، 
مهمترین مزایای تشکیل این کنسرسیوم ها را می توان 
در امکان تعهد تامین حجم بالایی از سرمایه )منابع( 
مورد نیاز متقاضی، مدیریت ریس��ک انتش��ار اوراق و 

تسهیم آن بین اعضا، استفاده از شبکه وسیع بازاریابی 
و مش��تریان اعضاء و همچنین انتقال و تسهیم دانش 

و تجربه دانست.
این کارش��ناس ارشد بازار سرمایه با بیان این که 
کنسرسیوم تعهد پذیره نویسی و بازارگردانی با پیشگامی 
مدیر کنسرسیوم شکل می گیرد، گفت: عضو پیشگام در 
اغلب اوقات بیشترین تعهد را ایفا می کند که در قبال 

آن ریسک و بازده بالاتری عاید وی می شود.
وی در برابر پرسش خبرنگاران در خصوص چند 
و چون تشکیل نخستین کنسرسیوم تامین مالی در 
ایران گفت:  اولین کنسرسیوم تعهد پذیره نویسی اوراق 
بهادار مبتنی بر بدهی در بازار سرمایه ایران با مدیریت 
شرکت تامین سرمایه نوین شکل گرفت. این شرکت، 
به عنوان عضو پیشگام، جهت تعهد پذیره نویسی اوراق 
مش��ارکت شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل 
و نقل کش��ور با حجمی معادل 4000 میلیارد ریال، 
اولین کنسرس��یوم تعهد پذیره  نویس��ی اوراق بهادار 
مبتنی بر بدهی را با همکاری شرکت تامین سرمایه 
امین و ش��رکت تامین س��رمایه سپهر در اسفند ماه 

1391 تش��کیل داد. متعاقب آن قرارداد مش��ترکی 
میان هر یک از اعضای این کنسرسیوم و ناشر منعقد 
ش��د و هر یک متعهد به انجام وظایف خود در برابر 
ناش��ر شدند. سهم تعهد پذیره نویسی شرکت تامین 
س��رمایه نوین هم در این کنسرس��یوم از سایر اعضا 

بیشتر تعیین شد.
وی اف��زود: پ��س از ای��ن تجرب��ه موفقیت  آمیز، 
س��ندیکای تعه��د پذیره نویس��ی و بازارگردانی اوراق 
مشارکت شهرداری ش��یراز، به مبلغ 1/800 میلیارد 
ریال، نیز با مدیریت ش��رکت تامین سرمایه نوین )به 
عنوان عضو پیشگام( و همکاری شرکت تامین سرمایه 
امین و ش��رکت تامین سرمایه س��پهر در اسفند ماه 
سال 1391 تشکیل شد. در کنسرسیوم تشکیل شده 
جهت تامین مالی اوراق مش��ارکت شهرداری شیراز، 
عضو پیشگام با ناشر قراردادهای لازم را منعقد نمود و 
سپس خود با سایر اعضای کنسرسیوم وارد قراردادهای 

جداگانه ای شد.
نادی قم��ی ادام��ه داد:  در قراردادهای مذکور، 
همه اعضای کنسرسیوم به نسبت برابر عهده دار تعهد 

پذیره نویسی و بازارگردانی سهام شدند و با شکل گیری 
ای��ن همکاری مش��ترک، دومین کنسرس��یوم تعهد 
پذیره نویس��ی و اولین کنسرس��یوم بازارگردانی اوراق 

بهادار مبتنی بر بدهی در بازار سرمایه ایجاد شد.
مدیرعامل تامین س��رمایه نوین در ادامه با بیان 
این که اولین کنسرسیوم تعهد پذیره نویسی سهام نیز 
طی س��ال گذش��ته با مدیریت شرکت تامین سرمایه 
س��پهر و با همکاری شرکت های تامین سرمایه نوین 
و امین تش��کیل ش��د، افزود: هر ی��ک از اعضای این 
کنسرس��یوم متعهد به پذیره نویسی 5 درصد از مبلغ 

سهام مذکور، شدند.
او در پایان درباره اهمیت ائتلاف تامین سرمایه ها 
برای عرض اندام در حوزه بزرگ تامین مالی در کشور 
گفت: بدیهی است هم افزایی و همکاری هرچه بیشتر 
بین ش��رکت های تامین سرمایه، امکان بهره گیری از 
ظرفیت ه��ا و توانگری مالی همه ش��رکت های تامین 
س��رمایه، تس��هیم ریس��ک بین اعض��ا در کنار عمق 
بخش��یدن به بازار س��رمایه از مزایای تشکیل چنین 

کنسرسیوم هایی به شمار می رود.

دستاوردهای تشکیل كنسرسیوم های تامین مالی در كشور

اصفهان - خبرنگار کیهان:
به مناسبت ایام نکوداشت اصفهان، بیش از 
150 هنرمند اصفهانی زیبایی ها و چشم نوازی های 

نصف جهان را به تصویر کشیدند.
در مراسمی که در ضلع جنوبی پل خواجو برگزار 
ش��د، بیش از 30 گروه هنری شرکت و چهار موضوع 

»ابنی��ه تاریخی«، »صنایع دس��تی«، »مش��اهیر« و 
»پیش��رفت های علمی و فناوری های جدید« اصفهان 

را ترسیم کردند.
مدیر فرهنگی هنری و تفریحی شهرداری اصفهان 
ه��دف از برگ��زاری ای��ن برنامه هنری را پاسداش��ت 
ظرفیت ها، توانایی ه��ا و زیبایی ه��ای بی نظیر اصفهان 

ذکر کرد.
مهدی بقای��ی دبیر کمیته فرهنگ ش��هروندی 
شهرداری اصفهان گفت: هنرمندان رشته های مختلف 
هنری که در موضوعات شهری و مسائل شهروندی به 
خلق آثار پرداخته اند، می توانند با مراجعه به دبیرخانه 
کمیته فرهنگ ش��هروندی، درخواس��ت خود را برای 

استفاده از این نمایشگاه مطرح کنند.
وی افزود: پس از تایید آثار توس��ط کارشناسان 
این دبیرخانه، گالری مذکور به مدت 10 روز در اختیار 

هنرمندان مختلف قرار خواهد گرفت.

150 هنرمند اصفهانی 
زیبایی های این شهر را به تصویر كشیدند

مشهد- خبرنگارکیهان:
کاریکاتوریست حوزه هنری خراسان رضوی موفق به کسب عنوان اول جشنواره 

بین المللی طنز آمازون برزیل شد.
علیرضا پاکدل از هنرمندان کاریکاتوریس��ت کش��ور و عضو دفتر کاریکاتور حوزه هنری 
خراس��ان رضوی، جایزه اول بخش کاریکاتور جش��نواره بین المللی طنز آمازون را که در دو 

بخش کارتون و کاریکاتور برگزار شده بود از آن خود کرد.
گفتنی اس��ت؛ جشنواره بین المللی طنز آمازون با موضوعات آزاد و بوم شناسی در برزیل 

برگزار شد.

كاریکاتوریست مشهدی جایزه اول مسابقات برزیل را كسب كرد

مس�ابقات  دوره  نخس�تین   
زباله  تفکیک  طراحی دستگاه های 
خشک شهری، »زوبوکام« یکشنبه 
در دانشگاه خواجه نصیر و با حضور 
11تیم از دانشگاه های مختلف کشور 

در حال برگزاری است.
»رزاق افش��ار« دبی��ر کمیته 
مس��ابقات زوبوکام روز یکش��نبه 
در گفت وگ��و ب��ا ایرنا گف��ت: این 
مسابقه رقابتی است برای جداسازی 
پسماندهای خشک، تا این زباله ها با 

بازیافت به چرخه مصرف برگردند.
وی افزود: این مسابقه با کشف 
ایده ها و اس��تعدادهای دانشجویان 
برای طراحی دستگاه های تفکیک 
زباله ش��هری س��همی در افزایش 
کیفیت زندگی نسل های آینده دارد.
کمیت��ه  دبی��ر  گفت��ه  ب��ه 
مس��ابقات زوبوکام، در این رقابت 
هی  دس��تگا ن  ش��رکت کنندگا
مکانیکی برای جداسازی پنج نوع 
پسماند متداول خشک با جنس های 

متفاوت از جمله پلاستیک، شیشه، 
فل��زات آهنی، فل��زات غیرآهنی و 

کاغذ طراحی می کنند.
افشار تاکید کرد: این دستگاه 
بای��د به صورت اتوماتیک و بدون 
دخالت کاربر توانایی جداس��ازی 
این پسماندها و ذخیره سازی آنها 
در محفظه ه��ای مجزا را داش��ته 
باش��د تا بتواند در آینده نزدیک 
به صورت صنعتی مورد اس��تفاده 

قرار گیرد.
وی خاطرنش��ان کرد: تاکنون 
11تی��م از دانش��گاه های مختلف 
کشور در نخستین دوره مسابقات 
زوبوکام ش��رکت کرده اند و اعضای 
تیم برگزی��ده علاوه بر برخورداری 
از جوایز نقدی ب��ه صورت رایگان 
در انجمن مهندسی مکانیک ایران 

عضو می شوند.
افشار گفت: این گونه مسابقات 
تاکنون تنها توسط انجمن مهندسی 
مکانیک آمریکا برگزار شده است و 
این دوره ب��رای اولین بار در ایران 

برگزار می شود.

در قالب مسابقات زوبوکام آغاز شد

رقابت دانشجویان برای طراحی بهترین دستگاه تفکیک زباله


